Notice No.: 2122021

Date



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hkTel : 2817 1764E-mail : info@stclare.hkFax: 2855 8420

15 September 2021
Dear Parents,
Invitation to "Accelerated Learner" Programme 2021-2022
My congratulations to you that your daughter,, from Class(Class No. :), has performed well last academic year (2020-21). Because of this, she is invited to join the 'Accelerated Learner (AL)' programme this school year, 2021-22.
This programme has been established by our school's Gifted Education Committee with the aim of providing relevant student development programmes for students with outstanding academic performance to further explore and realize their potential and talents.
Throughout the year, participants will be encouraged to join a number of pull-out programmes, external workshops and competitions. Through participating in outreach programmes launched by tertiary institutions and competitions held by reputable organizations, students can further widen their norizons and raise their zest in learning. To help them to be better equipped for the challenges ahead, students are strongly encouraged to participate in these activities actively.
Each member is required to take part in <u>at least two</u> of the above-mentioned activities in the academic year of 2021-22. To ensure students' safety, the school would select suitable activities for students depending on the development of the COVID-19 pandemic. Although our school would provide subsidies to participating students, they might be asked to pay for the programmes.
Please complete the reply slip to give your consent to your daughter joining the "Accelerated Learner" programme and return it to the teacher-in-charge Ms. W.C. Cheung on or before 20 September, 2021.
We are looking forward to seeing your daughter in "Accelerated Learner" programme this year. Thank you for your kind attention.
Yours sincerely,
Mrs. Cherry Chan Principal
Γο: St. Clare's Girls' School, Notice No.: 2122021
Invitation to "Accelerated Learner" Programme 2021-2022
We have read the above letter and \square accept / \square do not accept the invitation of my daughter
oining the Accelerated Learner programme in the school year 2021-2022.
Student Name Parent's Signature

Class & Class Number



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail: info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

敬啟者:

誠邀貴子弟參加 2021-2022 資優小組

恭喜 貴子弟(姓名:______班別:___ 班號:___)上學年(20-21)學業成績優異。為 進一步拓展 貴子弟的潛能,誠邀 貴子弟加入本學年 2021-22「資優小組」。

「資優小組」是由本校「資優教育組」成立,為成績優異的學生提供進一步發展潛質及才能的活動。

本組成員將參加一系列資優教育抽離式課程、校外研討會及比賽。成員可透過參加大專 院校舉辦的活動及優質機構舉辦的比賽,擴闊視野,熱愛學習;並藉此裝備自己,迎接未來 的挑戰。

每名成員均須參與<u>不少於兩項</u>以上所提及的活動。為確保學生安全,學校將按冠狀病毒病疫情的發展情況,選擇適合學生的活動。學校會資助學生參加活動,惟家長或須支付部分活動費。

敬請細閱並簽妥回條,於九月二十日前交回張穎芝負責老師。如有垂詢,請與負責老師 聯絡。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年九月十五日